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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Jövőre lesz e kerékpár út építés a Balaton régióban?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Csillag István gazdasági és közlekedési miniszterhez . A kérdésre a
választ írásban kérem .

Tisztel Miniszter Úr!

Hivatkozva a 1075/2003 (VI1 .30 .) Kormány határozatra, - amely a Balatonnal kapcsolatos
fontos kérdésekről szól - 16 . pontjában foglalkozik a kerékpár út építések és karbantartások
kérdésével :

•

	

Hány kilométer kerékpárút építését tervezik a 2004 . évben?
•

	

Mekkora forrás áll rendelkezésre és mely, tárcáknál erre a programban?
•

	

Az önkormányzatoknak mekkora forrásra kell ebben részt venni?
•

	

A kerékpárutak és az út szélek tisztítása és karbantartása kinek a feladata?
•

	

Mely térségek és települések számíthatnak jövőre a programban való részvételre?

Várom válaszát!

Budapest, 2003 . december 16 .

20,03 DEC 17

K/7659 .

Tisztelettel :

Írásbeli kérdés

Lasztovicza J nő
Fidesz Magyar Polgári Szövetség
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